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 2023נובמבר,  28

 

   8 מליאת מועצה מן המניין מס'מלא   פרוטוקול

 12.9.23ג  שהתקיימה ביום

 

 ראש המועצה  -   גב' קרן גרין :משתתפים

 סגן ר. המועצה וחבר מועצה -  מר שלומי מוכתר  

 חבר מועצה   -   מר אביעד חסון  

 חבר מועצה -  מר יצחק גולברי  

 חברת מועצה   -  ברק -ד"ר עינת מור 

 חבר מועצה -   מר תומר יעקב  

 חברת מועצה  -  גב' איילת אדלר  

 חבר מועצה -   מר אמיר זהבי  :נעדרו

 חבר מועצה -  מר אייל אלבלק  

 חבר מועצה -   מר רונן שפיצר 

 חבר מועצה -   מר יוסי נגר  

 חברת מועצה  - שלומציון אסוליןגב' תפארת  

 חבר מועצה -  מר צפריר פדלון 

 יועץ משפטי -  עו"ד אהרון שפרבר  :מוזמנים

 יועץ משפטי -  עו"ד אבינועם פרץ 

 גזברית המועצה  -   גב' ציפי וקנין 

 מזכירת הגזברית  -   גב' סיון טולדנו  

 מבקרת המועצה  -   גב' דקלה נדב  

 דובר העירייה  -  מר נועם אלטחן  

   

 סדר  יום 

 יום ה סדר להלן 

 עדכוני ראש המועצה.  .1

 פתיחת תברים  .2

מס'  
 שם התב"ר תב"ר

משרדי 
ממשלה 
 ואחרים 

קרנות  
 סה"כ תקציב הרשות

סה"כ 
תקציב 
 באלש"ח 

1153 
 שיקום ושדרוג מערכות מיזוג )צ'ילרים( 

 קרן פיתוח
 300,000 300,000 300 

 300 300,000 300,000 - סה"כ  
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מס'  
 שם התב"ר תב"ר

משרדי 
ממשלה 
 ואחרים 

קרנות  
 סה"כ תקציב הרשות

סה"כ 
תקציב 
 באלש"ח 

1154 
  -כיתות תכנון וביצוע 5מעונות יום יפה נוף 

 קרן פיתוח
 800,000 800,000 800 

 800 800,000 800,000 -  סה"כ  

 

מס'  
 שם התב"ר תב"ר

משרדי 
ממשלה 
 ואחרים 

קרנות  
 סה"כ תקציב הרשות

סה"כ 
תקציב 
 באלש"ח 

1155 
כיתות תכנון   2הרחבת מעון השדה צורן 

 300 300,000  300,000  קרן פיתוח  -וביצוע

 300 300,000 300,000 -  סה"כ  

 

מס'  
 שם התב"ר תב"ר

משרדי 
ממשלה 
 ואחרים 

קרנות  
 סה"כ תקציב הרשות

סה"כ 
תקציב 
 באלש"ח 

1156 
  -וביצועבי"ס על יסודי נוף השדות תכנון 

 קרן פיתוח
 2,00,000 2,00,000 2,000 

   
 2,000 2,00,000 2,00,000 - סה"כ

 

 עדכון תברים    

מס'  
תקציב  שם התב"ר תב"ר

 מקורי
תוספת/  
 )הפחתה(

תקציב 
 מעודכן

תקציב 
מעודכן  

 באלפי ₪  

 241 241,000 100,000 141,000 קרן פיתוח  -תבר הנגשה ואקוסטיקה 1143

 241 241,000 100,000 141,000 סה"כ  

 

מס'  
תקציב  שם התב"ר תב"ר

 מקורי
תוספת/  
 )הפחתה(

תקציב 
 מעודכן

תקציב 
מעודכן  

 באלפי ₪  

991 

 - 245,000 - 245,000 משרד התחבורה  - הרחבת כביש הרצל

   -  100,000 קרן כבישים  -הרחבת כביש הרצל

אחרים מטעם משרד  -הרחבת כביש הרצל
 6,600 6,600,000 6,600,000 - והשיכון הבינוי 

 6,845 6,845,000 6,600,000 345,000 סה"כ  
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מס'  
תקציב  שם התב"ר תב"ר

 מקורי
תוספת/  
 )הפחתה(

תקציב 
 מעודכן

תקציב 
מעודכן  

 באלפי ₪  

1149 
קרן   -הסדרת תחבורה פלמ"ח רוטשילד

 500 500,000 200,000 300,000 פיתוח 

 500 500,000 200,000 300,000 סה"כ  

 

מס'  
תקציב  שם התב"ר תב"ר

 מקורי
תוספת/  
 )הפחתה(

תקציב 
 מעודכן

תקציב 
מעודכן  

 באלפי ₪  

1078 

 -שיקום נגישות ובטיחות במוסדות ציבור
 250 250,000 200,000 50,000 קרן פיתוח

 -שיקום נגישות ובטיחות במוסדות ציבור
 150 150,000 -  150,000 קרן פיתוח ר. אמיר

 400 400,000 200,000 200,000 סה"כ  

 

מס'  
תקציב  שם התב"ר תב"ר

 מקורי
תוספת/  
 )הפחתה(

תקציב 
 מעודכן

תקציב 
מעודכן  

 באלפי ₪  

 200 200,000 100,000 100,000 קרן פיתוח -סקר מבנים מסוכנים 1091

 200 200,000 100,000 100,000 סה"כ  

 

 2023אישורי תמיכות  .3

 אישור עבודה נוספת סייעת ביובלים. .4

 אישור עבודה נוספת מזכירה במחלקת חינוך מיוחד.  .5
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 . עדכוני ראש המועצה 1

. עדכוני ראש 9ערב טוב. אני מתכבדת לפתוח את ישיבת מליאת המועצה מן המניין מס'   :גב' גרין, ראש המועצה

המועצה. ככל הנראה זו תהיה ישיבת המליאה האחרונה שלנו לקדנציה הזו. ככל שנדרש 

במקרה מאד קיצוני, אז נעשה מליאה נוספת, אבל לא נהוג לעשות מליאה בחודש שלפני  

כס נפתחה  הלימודים  שנת  אגף הבחירות.  של  הצוות  לכל  תודה  להגיד  רוצה  אני  דרה. 

החינוך, לכל צוות המועצה שתמך בזה, לכל צוות המורות, המורים, על הפתיחה המסודרת, 

הטובה. יש כמה דברים שעוד צריך לדייק, אבל ככלל, כמערכת היא נפתחה בצורה טובה.  

 אני מאחלת מכאן לכולם שנה טובה ומתוקה, שנה של בריאות לכולם.  

 . תב"רים2

 נעבור לתב"רים, נספח א'. תב"ר, אין מספר?  :גב' גרין, ראש המועצה

 לא, לא, אין מספרים, לחדשים לא היו מספרים. זה יהיה כשזה יאושר.   :ציפי וקנין

.  300,000מקרנות הרשות, סך הכל  300,000תב"ר שיקום ושדרוג מערכות מיזוג )צ'ילרים(   :גב' גרין, ראש המועצה

 מי בעד?  

 שלחתי מייל ולא קיבלתי את הדף. מיקומים?  :תומר יעקב

ואולמות   :גב' גרין, ראש המועצה חינוך  למוסדות  בעיקר  השתמשנו  שהשתמשנו,  הקודם  בתקציב  שקורה,  מה 

ספורט. מה שקורה זה שיש לפעמים בעיות אד הוק, כמו שהיה באולם בעודד, וכמו שעכשיו  

היה פה באולם, בעיות שאתה לא יכול לצפות. אז לכן צריך שיהיה איזה שהוא סכום זמין  

 לתיקוני אד הוק. 

 זה תב"ר חדש?  :תומר יעקב

 תב"ר חדש.  :גב' גרין, ראש המועצה

 אז למה לא הגדיל את הקיים? :תומר יעקב

 כי המדיניות של משרד הפנים החדשה,  :גב' גרין, ראש המועצה

 כבר לסגור תב"רים, לא להאריך אותם.  : יצחק גולברי

 הוא חדש יחסית.  :תומר יעקב

לא, גם היה חשוב מאד, תומר, כדי שזה ייצבע לטובת הזה ולא יהיה ביחד עם כל מערכות   :ציפי וקנין

 המיזוג. זה היה מאד חשוב. 

 זה מערכות מיזוג גדולות, צ'ילרים.   :גב' גרין, ראש המועצה

 זה משהו כללי.  :תומר יעקב

 מסוים עכשיו. זה לא ספציפי למשהו  : יצחק גולברי

 כרגע אין משהו.  :גב' גרין, ראש המועצה

 שיהיה בנק, שבמידה ופתאום יש, יוכלו לבצע.   : יצחק גולברי

כרגע אין משהו שלא מטופל, אבל גילינו שיש דברים שהם אד הוק ואז אין תקציב להם,  :גב' גרין, ראש המועצה

 אז זו הסיבה. מי בעד? פה אחד.

 מאשרים פה אחד את התב"ר.  החלטה: 
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שקלים.    800,000כיתות תכנון וביצוע, זה מקרנות הפיתוח.    5תב"ר מעונות יום יפה נוף   :גב' גרין, ראש המועצה

 לדעתי כבר יש לזה אדריכל זוכה.  

 זה נוף השדות.  : יצחק גולברי

 זו שכונה חדשה.  ציפי וקנין:

 זה באשכולות או מה?  :תומר יעקב

 גנים. זה אשכול   : יצחק גולברי

 כל החמישה באשכול? לא.  :תומר יעקב

 זה לא יפה נוף, זה נוף השדות. :גב' גרין, ראש המועצה

 סליחה, זה מעבר ליפה נוף, אבל זה נוף השדות.  : יצחק גולברי

 זה נוף השדות, זה לא יפה נוף. :ציפי וקנין

צריך לתקן את התב"ר. אני חוזר, מעונות יום, נוף השדות, חמש כיתות תכנון וביצוע קרן   :גב' גרין, ראש המועצה

 פיתוח. מה השאלה? 

 חמישה מעונות יום, הם נמצאים באותו תא שטח?   :תומר יעקב

 מעון אחד, חמש כיתות.  :גב' גרין, ראש המועצה

 זה קומפלקס אחד.  :תומר יעקב

 כן. :גב' גרין, ראש המועצה

 אוקי.   :תומר יעקב

 שקלים, מי בעד? פה אחד.   800,000בדיוק, חמש כיתות במעון אחד.  :גב' גרין, ראש המועצה

 מאשרים פה אחד את התב"ר.  החלטה: 

וביצוע,   :גב' גרין, ראש המועצה תכנון  כיתות.  שתי  לשם  להוסיף  בגפן.  פה  בצורן,  השדה  מעון    300,000הרחבת 

 שקלים.  

 יש מספרים שמעידים על זה שהולכים,   תומר יעקב:

כן, יש דרישה, יש ביקוש, יש ילדים שאין להם מקום. המקום מלא. היתה בעיה ניהולית   :גב' גרין, ראש המועצה

ושל כוח אדם קצת בשנה החולפת, לכן היתה ירידה. אבל כרגע יש אנשים שממתינים. בכלל  

 חסר מקומות בכלל באזור.   3אני אומר שלידה עד  

 המעון הזה ממותג טוב, הם מאד אוהבים אותו.  :תומר יעקב

 נכון.  :גב' גרין, ראש המועצה

 ילדים?   40המועצה השקיעה בו הרבה כסף. עוד שתי כיתות זה אומר לפחות עוד  תומר יעקב:

 משהו כזה, כן.  :גב' גרין, ראש המועצה

 ויש את הביקושים האלה.  :תומר יעקב

 יש. גם באים לפה מרמת אמיר, מקדימה, כן. מי בעד? פה אחד. :גב' גרין, ראש המועצה

 מאשרים פה אחד את התב"ר.  החלטה: 

מיליון שקלים. מדובר    2-קרן פיתוח. מדובר ב  –בי"ס על יסודי נוף השדות תכנון וביצוע   גב' גרין, ראש המועצה:

 בבית ספר שיהיה שש שנתי. אנחנו בתהליך לבחירת אדריכל, עוד לא נבחר אדריכל.  

 שש שנתי זה כבר קבעתם מדיניות.  :תומר יעקב

 כן. אני מזכירה מתי עשינו את זה, היה את הפרוגרמה היישובית עם,  :גב' גרין, ראש המועצה
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 ואז התלבטנו, פעם אחת הגיע אדר להציג,    :תומר יעקב

 נכון. ואחר כך,  :גב' גרין, ראש המועצה

 ופעם אחת הגיע אורבניקס.  :תומר יעקב

 נכון.  :גב' גרין, ראש המועצה

 אמרנו, יש דילמות אם לעשות את זה, אבל אז  :תומר יעקב

 ובאחת הישיבות אחרי זה,  :גב' גרין, ראש המועצה

 לא דיברנו על שש, שיש כבר החלטה.   :תומר יעקב

 לא, אז אם לעשות שמונה, ארבע או שש, שש?  :עינת מור ברק

 היינו בדילמות.   :תומר יעקב

 וההחלטה התקבלה שש, שש. עינת מור ברק:

 יש החלטה כזאת? אני לא זוכר דבר כזה.  :תומר יעקב

 זו לא צריכה להיות החלטת מליאה.  :גב' גרין, ראש המועצה

את צודקת, הצו לא מחייב החלטת מליאה. אבל כשמחליטים החלטה אסטרטגית כזאת,  :תומר יעקב

 ראוי לשים את זה על שולחן המליאה.

,  2024- אז אני אגיד לך מתי שיתפנו את זה. שיתפנו את זה כשהצגנו את תוכנית העבודה ל :גב' גרין, ראש המועצה

 שיתפנו את זה כשהצגנו את תוכנית העבודה על נוף השדות, אוקי? 

 חבל שבאף אחד מישיבות המליאה. אפילו היה שווה להקדיש, :תומר יעקב

 לא, פה, פה.  :גב' גרין, ראש המועצה

 במליאה.   : יצחק גולברי

 לא היתה ישיבת מליאה שבה קיבלנו החלטה עקרונית, :תומר יעקב

 לא קיבלנו החלטה, עדכנו. שיתפנו.  :גב' גרין, ראש המועצה

 לא, לא היתה החלטה, אתה צודק. אבל היה שיתוף של כולם. : יצחק גולברי

 שיתפנו, לא צריך להצביע על זה.  :גב' גרין, ראש המועצה

 היה דיון, נכון היו דילמות, חבל שלא עושים את זה. תומר יעקב:

 למיטב זכרוני היה עדכון בנושא הזה, לא דיון ולא החלטה. :גב' גרין, ראש המועצה

 לא שזה שווה, אבל שווה לבדוק את זה.   תומר יעקב:

 אוקי. מי בעד? פה אחד.  גב' גרין, ראש המועצה:

 מאשרים פה אחד את התב"ר.  החלטה: 

פיתוח. מדובר בתוספת של   תב"ר  –  1143תב"רים לעדכון. תב"ר   :גב' גרין, ראש המועצה הנגשה אקוסטית קרן 

 שקלים. צריך להרחיב? מי בעד? פה אחד.  241,000שקלים. סך הכל   100,000

 .  1143מאשרים פה אחד את עדכון תב"ר  החלטה: 

של   :גב' גרין, ראש המועצה תוספת  קיבלנו  הרצל,  כביש  התקציב   245,000הרחבת  סליחה,  התחבורה,  ממשרד 

שקל, קיבלנו את ההרשאה ממשרד השיכון בהתאם להסכם הפיתוח    245,000המקורי זה  

 מיליון שקלים.   6.6בסך של 

 מה שביקשתי לא קיבלתי.  :תומר יעקב

 מה לא קיבלת?  :גב' גרין, ראש המועצה
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 לא, הוא שלח. רועי שלח, אני קיבלתי העתק.   : עו"ד שפרבר

 הוא שלח את המכתב שהגיע, :תומר יעקב

 מה לא קיבלת?  :גב' גרין, ראש המועצה

קיבלנו מכתב של עדי אדר שמספר את הסיפור של הכסף, ביקשנו את התב"ע, אני ביקשתי   :תומר יעקב

 לפחות את התב"ע. 

 תב"ע של מה? של רחוב הרצל? : יצחק גולברי

 כן. :תומר יעקב

 יש תב"ע מאושרת.  יצחק גולברי: 

 הנה.  :גב' גרין, ראש המועצה

 מצוין, למה לא שלחו את זה? :תומר יעקב

 זה בהנדסה. ממתי אנחנו שולחים תב"עות?  יצחק גולברי: 

 תעביר לו, לא שולחים תב"עות. :גב' גרין, ראש המועצה

 ציר הרצל זה לא איזה תב"ע, תומר יעקב:

 אבל זה לא קשור לתקציב, תומר. אבל בבקשה, הנה זה פה. :גב' גרין, ראש המועצה

 זה לא קשור, אבל כשמאשרים כסף רצוי לקבל את התב"ע. :תומר יעקב

 ממתי לאישור תב"ר הבאנו תב"ע? בחיים לא הבאנו.  : יצחק גולברי

 בתוכניות מהסוג הזה, איציק, הבאנו.  :תומר יעקב

 א' זה בסדר, אם אתה מבקש תקבל אבל לא הבאנו, מעולם לא הצגנו תב"ע. : יצחק גולברי

 אני לא אתווכח איתך, אם אתה חושב שאין בזה טעם ויש בזה פגם לבקש אז בסדר.  :תומר יעקב

 לא אמרתי, אני אמרתי ההיפך, שאתה מבקש אפשר לתת, אבל מעולם לא הבאנו.  : יצחק גולברי

 אתה אומר לי לך להנדסה תיקח. :תומר יעקב

 לא, אני אביא לך, אין לי בעיה. : יצחק גולברי

 תומר זה כאן, ואם אתה רוצה ללמוד את זה יותר לעומק אתה מוזמן.  :גב' גרין, ראש המועצה

 אתה יכול לשבת איתי, אין בעיה.  : יצחק גולברי

אנחנו משקיעים בזה המון זמן עם נתיבי ישראל, עם משרד התחבורה, עם משרד השיכון.   :גב' גרין, ראש המועצה

 רק אתמול או שלשום גולברי השיג משם עוד תקציב כדי שיהיה חיבור. 

 כמה מיליונים.   : יצחק גולברי

לבאר, אנחנו עובדים על זה כל הזמן. כרגע התב"ר הזה נפתח וקיבלנו    4חיבור בין כביש   :גב' גרין, ראש המועצה

את ההרשאה התקציבית ממשרד השיכון, כדי שנוכל להתחיל לעבוד עם זה אנחנו צריכים 

 את הפתיחה של התב"ר. 

 מה זה כולל? איזה מקטע זה כולל?  :תומר יעקב

אנחנו נאמר מה התוכנית שלנו, אבל התקציב הוא לא רק לזה. התוכנית הכוללת שלנו היא   :גב' גרין, ראש המועצה

 עד בן צבי, אוקי? זו התוכנית הכוללת שלנו.  4מכביש 

 את התוכנית אני מכיר, אני שואל מה כולל התכנון.  :תומר יעקב

שאלת, אני אענה לך. התב"ע מדברת, לא ניתן להרחיב את רחוב הרצל במקטע בין בן צבי   : יצחק גולברי

עם הדמות של   בגלל הבינוי. המקטע מכיכר הרצל,  ניתן  לא  ליהושע טהון בכיכר הרצל, 
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מסלולים, מסלול אופניים והולכי רגל. משרד השיכון    4-, זה הולך להיות ל4הרצל, עד כביש  

מדבר על הרצל, אנחנו רוצים לעבוד על כל הרצל. אני הצלחתי לשכנע ואני מקווה שאנחנו  

מטר ממפרידן הדסים,   50נקבל הרשאה שמשרד התחבורה, נתיבי ישראל יעבדו לא רק עד  

ל ליד הבאר, ואז הם יקלו עלינו בכמה מיליונים. ואנחנו נמשיך את  אלא יבואו עד קו התת"

 כל רחוב הרצל, לעשות אותו בתוך העבודה. 

 כרגע זה כולל תכנון עד הבאר? זה מה שאני שואל.   :תומר יעקב

 זה כולל.  4עד  יצחק גולברי: 

 , לא עד הבאר? 4הכסף הזה כולל עד  :תומר יעקב

 .  4התב"ע כוללת מכיכר הרצל עד כביש  : יצחק גולברי

 ההרשאה והכסף,  :תומר יעקב

 ההרשאה מדברת על רחוב הרצל.  : יצחק גולברי

 כל המקטע?  :תומר יעקב

 רחוב הרצל.   : יצחק גולברי

 רחוב הרצל, תפרש את זה איך שאתה רוצה.  :גב' גרין, ראש המועצה

 הם אישרו לנו לטפל ברחוב הרצל, משרד השיכון.   : יצחק גולברי

 אבל אתה לא יכול לנעוץ קטע מסוים, שאתה אומר לי זה רק עבור הקטע הזה.  :תומר יעקב

 לא, אני רוצה לעשות את הכל. : יצחק גולברי

 למה שנעשה את זה?  :גב' גרין, ראש המועצה

כי קודם כל הרבה פעמים כשמתכננים דברים מורכבים מהסוג הזה, שזה רישומים, שזה  :תומר יעקב

הרבה, הרבה פרוצדורות סטטוטוריות, אז עושים את התכנון בשלבים  הפקעות, שזה עוד  

 במסגרת המגבלות הקיימות.  לכן אני שואל, 

 אבל זה שיקול מקצועי, אין סיבה שנגביל את עצמנו כרגע בשיקול המקצועי.  :גב' גרין, ראש המועצה

 את לא מגבילה, יש מצב עובדתי. :תומר יעקב

 נכון.  גב' גרין, ראש המועצה:

 אני שואל שאלה, מה שנקרא, :תומר יעקב

 לפי ההרשאה אנחנו לא מוגבלים.   :גב' גרין, ראש המועצה

 שאלתי אם הם יודעים מה מתוכנן לעשות עם הכסף הזה?  :תומר יעקב

 בוודאי. אנחנו עושים איתם את התוכנית.  :גב' גרין, ראש המועצה

 , זו הכוונה? 4הרצל זה בסדר, מהכיכר של הרצל עד כביש   :תומר יעקב

 כן. :גב' גרין, ראש המועצה

 זה בוודאי. ובעודפים נעשה גם, נשקם את רחוב הרצל עד בן צבי.  : יצחק גולברי

 מי בעד? פה אחד.  :גב' גרין, ראש המועצה

 .  991מאשרים פה אחד את עדכון תב"ר  החלטה: 

שקלים מקרן הפיתוח.    200,000הסדרת תחבורה פלמ"ח רוטשילד תוספת של    1149תב"ר   :גב' גרין, ראש המועצה

שקל, שזה צומת מסוכן. אחרי שהיה תכנון    300,000אני מזכירה שהעלינו לכאן תב"ר של  
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  200,000שקלים, לכן אנחנו מגדירים את התב"ר בעוד    450,000יצאנו לאומדן, האומדן הוא  

 שקלים כדי שנוכל לצאת לעבודה ולהשלים אותן.  

 זה הגדלה של תב"ר קיים. :תומר יעקב

 כן. מי בעד? פה אחד.  :גב' גרין, ראש המועצה

 .  1149מאשרים פה אחד את עדכון תב"ר  החלטה: 

שקלים מקרנות   200,000שיקום נגישות ובטיחות במוסדות ציבור, תוספת של   1078תב"ר  :גב' גרין, ראש המועצה

 פיתוח וקרנות פיתוח רמת אמיר. צריך הרחבה בנושא הזה?

 יש סקר נגישות שלפיו אושר התב"ר הזה?  תומר יעקב:

לא, זה מוסדות ציבור. א' יש סקר נגישות, כן. התקדמנו איתו מאד בביצוע שלו ואנחנו   :גב' גרין, ראש המועצה

 ממשיכים לעבוד לפיו, כן. 

 צריך לעדכן באתר.  :תומר יעקב

 לדעתי הוא מעודכן באתר, אבל נבדוק.  :גב' גרין, ראש המועצה

 שווה לבדוק.   :תומר יעקב

 נועם, תבדוק שיש לנו את סקר הנגישות למוסדות ציבור. :גב' גרין, ראש המועצה

 המעודכן, אחרי ביצוע, אם בוצע משהו.   :תומר יעקב

 לרועי צריך להיות את זה.   :גב' גרין, ראש המועצה

 מה שבוצע.   : יצחק גולברי

 . 2021-הפעם האחרונה זה היה ב :תומר יעקב

שקלים. מי בעד?   100,000סקר מבנים מסוכנים מקרנות הפיתוח, תוספת של    1091תב"ר   :גב' גרין, ראש המועצה

 פה אחד.  

 .  1091מאשרים פה אחד את עדכון תב"ר  החלטה: 

 . 2023. אישור תמיכות 3

עכשיו אנחנו עוברים לסעיף של אישור תמיכות. איך אנחנו מאשרים את התמיכות, מה   :גב' גרין, ראש המועצה

 ההחלטה שצריך לעשות? יש לנו את ישיבת וועדת תמיכות, יש את ההמלצות, 

 לא. אתם צריכים להחליט האם אתם מקבלים את ההמלצות שלנו או  : עו"ד שפרבר

יש כאן את ההמלצות שהולמות את המדיניות שלנו שקודם כל תנועות הנוער, מאחר והיתה   :גב' גרין, ראש המועצה

 ירידה במספר החניכים העלינו קצת פר חניך.  

 .  225-ל  215-מ : עו"ד שפרבר

שעולה   :גב' גרין, ראש המועצה הנושא  למעשה  אז  הקצאה.  להם  נותנים  שאנחנו  הגופים  שאר  כל  מכן  ולאחר 

 להצבעה זה מליאת המועצה מאשרת את המלצות וועדת התמיכות. שאלות? 

 אני שאלתי שתי שאלות לפני יומיים ולא קיבלתי תשובה.  תומר יעקב:

 קיבלת תשובה.  :גב' גרין, ראש המועצה

קיבלתי מענה, לא קיבלתי תשובה. הוא השיב לי, אבל הוא לא ענה לי. ויכול להיות שזה  :תומר יעקב

לא בסמכותו או ביכולתו. אני אגיד שני דברים, דבר ראשון זה משהו שסיכמנו עליו בפעמים 

קודמות, צריך להיות סדר בדבר הזה, צריכה להיות הבנה של חברי המועצה מה החלוקה  
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הפנימית, מה התמהיל באחוזים לכל קטגוריה. יש חמש קטגוריות, לא ארבע קטגוריות,  

 כל קטגוריה יש לה את המשקל שלה.  

 חינוך ותנועות נוער הם כתובים להם ביחד.  : עו"ד שפרבר

שקל אז אנחנו יודעים    550,000אז ארבע. הכל בסדר. ארבע קטגוריות, כאשר אם אישרנו   :תומר יעקב

מה החלק היחסי לכל אחד ולפי זה אפשר באמת לגזור מה החלק של כל קטגוריה, זה דבר 

אחד. אין לנו את זה. למה זה חשוב? כי יש שם הרבה, הרבה תוספים, הרבה מאד עמותות  

בפעם הקודמת. לא סתם שאלתי אותך לגבי שינוי בתבחינים. ועוד כל מיני כאלה שלא היו 

שנה   של  תבחינים  יש  אם  הדבק  העתק  עושים  אנחנו  מאשרים  לא  שאם  בזמנו  דיברנו 

קודמת. אני, כשקראתי, לא ראיתי התאמה, מכיוון שאני לא יודע אפילו לשייך את הגופים  

ש הם  למה  מושג  לי  שאין  בתחומים  שנוספו  את הנוספים  לקחת  אפשר  איך  אז  ייכים. 

 ? 2023-, ל2022-ל  2021-התבחינים שאישרנו ב 

 תבחינים זה לא חלוקה לקטגוריות.   : עו"ד שפרבר

 לא. תבחינים, עזוב את הקטגוריות, קטגוריות זה סיפור אחד. :תומר יעקב

 אתה טועה, אני אגיד לך למה.  : עו"ד שפרבר

 קטגוריות זה סיפור אחד.  :תומר יעקב

אז בוא אני אענה לך. בסדר? בוא אני אענה לך על הכל. אם תשים לב, בטבלה שמצורפת   : עו"ד שפרבר

יש לך לגבי כל אחד לאן הוא שייך. כל אחד מהם למה הוא שייך, לאיזו קטגוריה הוא שייך.  

עכשיו, אז קודם כל יש פה למשל דוגמא כל אחד למה הוא. המדיניות שלכם היתה, בוא  

 יבה שלנו, אני אגיד לך מה עשינו ביש

 אפשר לראות את הדף הזה?  :תומר יעקב

 זה אצלך.  :גב' גרין, ראש המועצה

 הוא אצלך. צירפת אותו למייל גם.  : עו"ד שפרבר

 אין לו את זה פה, תן לו.  : יצחק גולברי

וועדה   : עו"ד שפרבר של  היא  הישיבה  שלנו,  בישיבה  שקורה,  מה  עכשיו  בבקשה.  קח,  הבנתי,  אה, 

מקצועית. מה שאנחנו החלטנו, קודם כל היינו בקשר עם צביה שמע, צביה שמע אמרה  

 שמבחינת רווחה וכו' היא לא זקוקה ליותר. ומה שעשינו, עשינו את הדבר הבא, 

 לא, זה לא מדויק, היא זקוקה ליותר.  :גב' גרין, ראש המועצה

 היא זקוקה, אבל במציאות הזאת, : שפרברעו"ד 

 אין מישהו שלא זקוק למשאבים. :גב' גרין, ראש המועצה

בדיוק. אין היתכנות. עכשיו עשינו את הדבר הבא, תשים לב, החברה להגנת הטבע, תראה   : עו"ד שפרבר

, זה החוג סיירים. כלומר נתנו לכל תנועות הנוער ולכל  225-בני אדם. תכפיל ב  11בטבלה זה  

מי שיש לו פעילות חינוכית, עשינו פר חניך ויש פה בדיוק בטבלה את המספרים כמה בני  

כפול   דהיי 225אדם  אלומות  .  החדשה,  התנועה  הצופים,  תמיד,  שבט  עקיבא,  בני  גם  נו, 

כפול חניכים. הם ירדו בחניכים אז יכולנו    225צהלה, כולם, המליצה עליהם צביה, קיבלו  

,  225בני אדם, כפול    11שקלים. החברה להגנת הטבע זה חוג סיירים, זה    10לתת להם עוד  

, תעזוב את המבוגרים, זה לא מעניין אותנו, עשינו לפי בני  . עמותת בית יוסף2475גם יוצא  
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.  השאר זה כולם או 43,200, יוצא לך  225ילדים, הכפלנו כפול    192הנוער. רשום לך בטבלה  

שקלים. אח בוגר, אחות בוגרת קיבלו    5000ספורט או רווחה, נתנו לכולם את אותו דבר,  

משפחות בקדימה צורן, כתוב לך בטבלה, כתבנו את הכל.    5-ל  3שקלים כי הם רק בין    1000

ומשהו, יוצא גם   4,  4,  5-ל   3על אותו פר פחות או יותר של האחרים, בין  לכן באנו ואמרנו,  

שקלים. מאד השתדלנו בהחלטה שלנו, של ציפי, של עמיקם ושלי, להשתדל להיות    1000

 הוגנים ולהתאים לצרכים של הישוב.

 אתה מדבר איתי על המנגנון החשבונאי, זה לא מעניין אותי. :תומר יעקב

התבחינים,  : עו"ד שפרבר זה  תמיכות  נוהל  מבחינת  שמחייב  מה  אסיים.  ואני  משלים  כבר  אני  שניה, 

רווחה, חינוך או ספורט. בדיוק לפי  כלומר אי אפשר לחלק אצלכם משהו שלא קשור לדת, 

התקציב  בתוך  בסכומים  המשחק  דהיינו  לבין,  בין  לקטגוריות  החלוקה  התבחינים. 

המאושר, זה לב שיקול הדעת שנתנו לוועדת תמיכות. זה היה שיקול הדעת המקצועי שלנו  

תואם   די  שזה  חושבים  אנחנו  לעשות.  דבר  של  בסופו  שהחלטנו  אותו,  לך  פירטתי  ולכן 

דיניות כפי שאני ראיתי אותה בכל הארבע שנים הקודמות, פחות או יותר וגם כמו שהם למ

ראו אותה. עכשיו זה כבר החלטה שלכם. כלומר הדבר היחידי שאנחנו רשאים לשחק זה 

בין הקטגוריות השונות. אנחנו לא יכולים, למשל, דוגמא, אם היה בא מוסד שהוא מתחום  

לא יכולנו לתת לו. התבחינים אצלכם מדברים על חינוך    אחר לגמרי שלא בתבחינים שלכם,

ותנועות נוער, מדברים על ספורט, מדברים על רווחה ומדברים על דת. דת לא נתנו לאף  

שקל זה או    5000-אחד כי לא הוגשה אף בקשה. כל העמותות שקיבלו את המינימום, את ה

 רווחה או ספורט. 

 תודה.   :גב' גרין, ראש המועצה

בוא אני אשאל אותך רק כמה שאלות. אחד, תגיד לי, ויצ"ו, העמותה לקידום הקהילה,   :תומר יעקב

 אגודה למען החייל, איזה קטגוריות הם? כי לא רשום. אתה יכול לשייך לי אותם? 

 רשום לך, בוא תראה,   : עו"ד שפרבר

 אני מחזיק את מה שאתה הבאת לי.  תומר יעקב:

 האגודה למען החייל וגם ויצ"ו וכל אלה זה רווחה.   : עו"ד שפרבר

 האגודה למען החייל זה רווחה? :תומר יעקב

 כן. : עו"ד שפרבר

 כן, לרווחת החיילים, מה זה.  : יצחק גולברי

 שקל בסך הכל.   3000רווחת החיילים. נתנו  : עו"ד שפרבר

 ומה זה עמותה לקידום הקהילה?  :תומר יעקב

 אותו דבר.  : עו"ד שפרבר

 קידום קהילה, העמותה הקהילתית קדימה צורן.   :גב' גרין, ראש המועצה

 אה, עמותה קהילתית, ככה קוראים לזה, יש לזה שם.  :תומר יעקב

 ככה היא נקראת.  : עו"ד שפרבר

 אוקי, עמותה קהילתית.  :תומר יעקב

 השאר זה ספורט.  : עו"ד שפרבר
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 שלושת הקטגוריות האלה שאמרת עכשיו זה רווחה?  תומר יעקב:

 כן.  : עו"ד שפרבר

עכשיו עזוב רגע את הקלקולציה, את המספרים, הם לא מעניינים אותי, אני לא מצליח   :תומר יעקב

לעקוב אחריך. מה שאותי מעניין, אם אתה אומר שלא בוצע שינוי מהותי, האם ביחס, אתה  

 יכול להגיד לי ביחס לשנים קודמות, החלק היחסי באחוזים, לא משנה אם הסכום, 

 זה כבר הגזברית צריכה לענות. : עו"ד שפרבר

 צריך לבדוק את זה.  :ציפי וקנין

רגע, אני רוצה להגיד משהו, אנחנו לא קיבלנו בסוף החלטה על אחוזים. הדיון הזה היה   :גב' גרין, ראש המועצה

 שנה שעברה כשדיברנו ולא קיבלנו החלטה על אחוזים.  

 זה גם לא מעניין אותי, אני אגיד לך מה רלוונטי בשאלה.  :תומר יעקב

רגע, אז אני אומרת, אנחנו הלכנו על סדר עדיפות, נכון? ההחלטה פה, הדיון פה כרגע צריך   :גב' גרין, ראש המועצה

להיות האם סדר העדיפות של מליאת המועצה שם את הנוער קודם או דברים אחרים. ועד  

היום, לא יודעת מה נחליט היום, אבל עד היום הנוער היה למעלה. מה אתה צריך לעשות  

התשו  לקבל את  כדי  המוחלטים, עכשיו  בה שלך? לקחת את מה שעשינו, את המספרים 

חשבונאית   פעולה  זו  אומרת  זאת  האחוזים.  את  ולעשות  שעברה  לשנה  אותם  להשוות 

שאנחנו   מחליטים  היינו  אם  כי  למה?  מהותית.  לא  היא  אומרת,  שאני  סליחה  שבעיני, 

כי  Xנותנים   ויש שינוי,  הנוער  יותר או צריכות    אחוזים לתנועות  תנועות הנוער צריכות 

פחות והכל, אני לא רוצה להיות מוגבלת בזה. אני רוצה לתת מספר מוחלט ולא מספר לפי  

את  הגדלתי  בדיעבד,  זה  את  לעשות  יכולה  לא  ואני  אומרת,  הייתי  אם  אלא  אחוזים. 

יכולים לסנדל אותנו בצורה שאנחנ ולכן אני מעלה לכולם. אבל האחוזים  לא  התקציב  ו 

 רוצים.  

 אם אתה עושה אחוזים אז בכלל לא צריכים וועדה.  : עו"ד שפרבר

 נכון.  :גב' גרין, ראש המועצה

 קח מחשב שיוציא לך את האחוזים ויעשה בדיוק.  : עו"ד שפרבר

 ואז לא היית עוזר אולי לאח אחות בוגרת או לחברה להגנת הטבע.   :גב' גרין, ראש המועצה

 כפול,  11זה חוג סיירים, זה   : עו"ד שפרבר

לדוגמא, החברה להגנת הטבע לא היתה שנה שעברה. ויש עכשיו פעילות של נוער שעושה   :גב' גרין, ראש המועצה

 שקלים.  2000החברה להגנת הטבע, נותנים לה 

 אגב מי שאישרה לנו את כל הפעילויות והכל, היא פשוט לא נמצאת כי יש לה חתונה, : עו"ד שפרבר

 לא, אפשר להעלות אותה על הקו, זו לא בעיה.  :גב' גרין, ראש המועצה

אשת  : עו"ד שפרבר היתה  היא  לנו,  שהיה  מה  זה  שמע,  צביה  עם  ישבנו  אנחנו  אותה.  להעלות  אפשר 

המקצוע והיא תארה לנו מה כל אחד עושה, מה הוא מה. אנחנו לא באים מהאוויר. אני לא  

 גר פה, אני לא מכיר. גם ציפי לא גרה פה, עמיקם אולי מכיר קצת יותר מאיתנו. 

יש וועדה מקצועית שעושה את העבודה המקצועית. יועץ משפטי, גזברית, מנכ"ל. יש את  :גב' גרין, ראש המועצה

מליאת המועצה שמסתכלת מבחינת מדיניות. אני רוצה להגיד שאני מאד גאה שאת עיקר  

התקציב אנחנו שמים על תנועות הנוער ועדיין הצלחנו לעזור גם לגורמי רווחה וקהילה,  
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אפילו בצורה סמלית, בסדר? זאת אומרת מועצה כמו שלנו, בסדר הגודל שלנו, שאפילו  

 עוזרת לזה בצורה סמלית. עוד נושאים? 

 תומר, יש משהו ספציפי שאתה מכוון אליו?   : יצחק גולברי

 אני לא מצליח להבין,  :תומר יעקב

 כי אתה לא סתם שואל.  : יצחק גולברי

 אני לא מצליח לדבר בתדר, את המייל שהוא שלח לי לא קיבלתי.  :תומר יעקב

אני דווקא בתדר שלו ואני קולט גלי צה"ל. אני מאד מכבד אותך, תכוון אותי למשהו, תגיד   : יצחק גולברי

 לי מה לא בסדר בחלוקה.  

 אמרתי לא בסדר? שמעת?  :תומר יעקב

 אה, אם הכל בסדר אז למה אנחנו מתערבבים סתם?  : יצחק גולברי

אני מנסה להבין כל שנה באמת את הרציונל ואני לא מצליח. זה קטגוריות שחלקן לא היו   :תומר יעקב

 משויכות, רק עכשיו הוא אמר לי מה שייך למה. 

 בסדר. : יצחק גולברי

שלנו,    Highlightזה חדש לי. כן חשוב לי, למה, כי אם אומרים שבאמת תנועות הנוער זה   :תומר יעקב

כן לקבע, לתת מה שנקרא קו  זכותי.  ומכם,  כן חושב הפוך מאהרון  והדבר החשוב, אני 

תחתון שממנו ולמטה, מה שנקרא, לא פוחתים. זה נותן רשת בטחון טובה ואז לא צריך, 

 .  90%מה שנקרא, לעשות, אם מחליטים שזה במקום גבוה אז מחליטים 

אבל אז אתה מסנדל את ההחלטות הבאות. ואני חושבת שמליאת מועצה, כל שנה מחדש  :גב' גרין, ראש המועצה

לא  היא  אז  זה  לעשות את  תרצה  מועצה שלא  ואם תהיה מליאת  זה.  לבחון את  צריכה 

 תעשה. 

 אז היא תיתקל במדיניות.  :תומר יעקב

רוצים לתת לתנועות הנוער, אין פה   :גב' גרין, ראש המועצה נכון. למה לקבע? אנחנו כרגע תמימי דעים שאנחנו 

לשנה הבאה, לעוד שנתיים, לעוד שלוש. תבוא  חילוקי דעות, לדעתי, תיכף נעשה הצבעה. אז  

המליאה, תחליט. למה לסנדל? אולי יקרה משהו שנחליט בגללו לשנות, פתאום המדינה  

תשקיע בתנועות הנוער ואנחנו נמשיך להשקיע בקשישים, לא יודעת, למה אני צריכה לקבע  

 את זה? טוב, מי בעד? פה אחד.

 מאשרים פה אחד את המלצות וועדת התמיכות.  החלטה: 

 

 . אישור עבודה נוספת סייעת ביובלים.4

 אישור עבודה נוספת לסייעת, :גב' גרין, ראש המועצה

 בקשה לאישור.  : יצחק גולברי

 בקשה לאישור עבודה נוספת לסייעת בבית ספר יובלים. להגיד את השם?  :גב' גרין, ראש המועצה

במכוון, וזו הנחיה שלי, כי רוב האנשים זה אנשים שזקוקים  רק מבחינה משפטית, אנחנו   : עו"ד שפרבר

לאיזה שהיא עזרה ותמיכה כלכלית. בפרוטוקול אנחנו לא רושמים וגם בהזמנה את השם 

של האדם. אבל כיוון שאתם חברי מועצה, אתם מחויבים גם בסודיות ולא להפיץ דברים, 

אז פשוט השם שמור, כי  זכותכם גם לשאול מי הבן אדם. אם אתם מוכנים לא לשאול  
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אנחנו לא רושמים בזימונים והכל מפאת צנעת הפרט. זו איזה שהיא הנחיה של כל היועצים 

 המשפטיים

 אם נשאל עכשיו אז השם ייכנס לפרוטוקול?  :תומר יעקב

 לא, אנחנו נעצור את הפרוטוקול.  :גב' גרין, ראש המועצה

 אוקי.   :תומר יעקב

 סליחה, כדי שזה לא יוקלט, אפשר להעביר, מי שיבקש יראה את השם.   : יצחק גולברי

אם אתה תראה אנחנו נראה לך, זכותך לראות את השם, אבל אנחנו  מבקשים, בגלל צנעת   : עו"ד שפרבר

 הפרט לאשר. 

 אני אגיד ישר את שני השמות.  :גב' גרין, ראש המועצה

 )הפסקה( 

לעבוד   גב' גרין, ראש המועצה: כל אנחנו בסייעת שמבקש  זה,  ומנכ"ל המועצה בדק את  לה.  א.נ. נקרא  בצהרון. 

הגורמים המקצועיים אישרו את זה. זה נדרש לעבור לאישור מליאת המועצה, מי בעד? פה  

 אחד.

 מאשרים פה אחד עבודה נוספת לסייעת ביובלים. החלטה: 

 . אישור עבודה נוספת מזכירה במחלקת חינוך מיוחד. 5

אישור העבודה השני הוא של מזכירה במחלקת חינוך מיוחד שמבקשת לעשות עבודה שלא  :גב' גרין, ראש המועצה 

תפגע בשעות העבודה שלה, בתחום הוראת הערבית. המנכ"ל וגורמי המקצוע אישרו את  

 זה, זה עולה לאישור מליאת המועצה. מי בעד? פה אחד.  

 מאשרים פה אחד עבודה נוספת למזכירה במחלקת החינוך המיוחד.    החלטה: 

אני רוצה להגיד לכם תודה על כל הקדנציה הזאת, על כל ההשקעה במליאת המועצה. על   :גב' גרין, ראש המועצה

 העבודה העניינית והחרוצה למען הישוב והתושבים. נתראה בקדנציה הבאה.  

אגב, באוקטובר רק אם יש ממש צורך מקיימים ישיבה, זה כל הרשויות בארץ, אם לא,  : עו"ד שפרבר

 מבטלים את הישיבה.  

 

 

 

 -   הישיבה  ננעלה -

 

  


